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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Ekström (S)

2017/18:751 Yrkesförarutbildning

Enligt branschen och flera medieuppgifter fattas det 5 000–7 000 
yrkeschaufförer, och behovet kommer att öka då många slutar eller går i 
pension. 

Samtidigt har vi många som är arbetslösa i Sverige och som behöver få ett jobb 
omgående. Behovet av att utvidga utbildningarna för chaufförer och underlätta 
för fler att ta körkort för buss och lastbil ökar. Det finns planer på att införa 
möjligheten till studielån för körkort, men utbildningskostnaderna är ändå 
mycket höga, uppemot 60 000 kronor för att få köra buss och lastbil. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Ekström: 

 

Vad avser statsrådet att göra inom sitt ansvarsområde för att snarast komma till 
rätta med bristen på chaufförer?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-09
Besvaras senast
2018-02-21 kl. 12.00


